
                                                     P R O T O K Ó Ł  Nr XIX/2008 

                         Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 

              odbytej w dniu 24 kwietnia  2008r w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego  

                                                            w Kozienicach              

 

 

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył   

S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 

Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 

zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie uczestniczy 20  osób, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 

 

  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

 

  Przed realizacją porządku obrad miała miejsce miła uroczystość – Prezydium Rady, 

Burmistrz Gminy złożyli gratulacje, upominki ufundowane przez Urząd Miejski, obecnemu 

na sesji Kozieniczaninowi  Łukaszowi Łuczyńskiemu, mistrzowi Europy w Karate  

z Nadwiślańskiego Klubu Europy International  Board Karate w kategorii do 80 kg.  

 Burmistrz, Przewodniczący Rady podziękowali Łukaszowi za godne reprezentowanie, 

promowanie  miasta, życząc dalszych sukcesów na arenie międzynarodowej. 

  Podziękowali również nieobecnemu trenerowi  Panu Andrzejowi Suwale. 

Łukasz Łuczyński zgodnie z wolą trenera prosił o przekazanie jego nagrody na Dom 

Małego Dziecka w Kozienicach.   

   

   

  Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wpłynęło pismo od Burmistrza Gminy  

o wprowadzenie pod obrady Sesji projektu uchwały w sprawie przystąpienia Gminy do 

realizacji projektów w ramach Poddziałania 7.1.1. Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

Informacja o przyznaniu Gminie środków z Funduszu Marszałka Województwa 

Mazowieckiego w pozostałej kwocie tj. 228.265 zł została powzięta 11.04.2008r. w związku 

 z czym projekt uchwały nie mógł być ujęty w materiałach sesyjnych, ale na każdej Komisji 

branżowej Rady analizowany i omawiany  był projekt uchwały. Radni projekt uchwały j.w. 

otrzymali na piśmie. 

   Mając na uwadze powyższe Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował uzupełnienie 

porządku obrad o w/w projekt uchwały.  

Za przyjęciem powyższej propozycji  głosowało 20 obecnych Radnych.   

 

  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że porządek 

dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 

 

Proponowany  porządek   S e s j i :  

 

1.  Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje i zapytania Radnych. 

      4.   Powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia i sporządzenia   

             protokołu z głosowania w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy 

            Kozienice za rok 2007. 



     5.   Sprawozdanie Burmistrza Gminy z wykonania budżetu Gminy Kozienice  

     za rok 2007. 

 -  Odczytanie Uchwały RIO dot. sprawozdania Burmistrza z wykonania budżetu 

    za rok 2007, 

 -  Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium, 

 -  Dyskusja, 

        -  Zatwierdzenia bilansu i rachunku zysków i strat za 2007r.  instytucji kultury: 

           Biblioteki Publicznej i  Muzeum Regionalnego,           

 -  Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Kozienice za 

    rok 2007. 

     6.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmian w budżecie Gminy na 2008 r, 

- zmian w składach osobowych komisji stałych, 

- nabycia do zasobu Gminy nieruchomości pod budowę ulicy Prostej  

  w Aleksandrówce, pod przepompownię miasto Kozienice – ulica  

  Dolna i Stara Wieś. 

- w sprawie przystąpienia Gminy Kozienice do realizacji projektów w ramach  

Poddziałania 7.1.1. Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki.     

     7.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

     8.  Wolne wnioski i informacje.  

     9.  Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z 

Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym 

porządku obrad? 

 

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  

 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 2O 

Radnych bez uwag – jednogłośnie.       

 

 

Ad. 2. 

  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji. 

 

Protokoł Nr XVIII/2008 z dnia 20 marca  2008 został przyjęty bez zastrzeżeń. 

 

Ad. 3. 

    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 

 

Radna Pani Ziółek Grażyna zapytała: 

-  Na jakim etapie jest realizacja inwestycji związana  z przebudową ulicy Szczęśliwej na 

Osiedlu Borki I? 

- Czy na ulicy Zwoleńskiej będą wykonywane zjazdy do posesji? 

 

Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał- czy jest w planie  wykonanie  chodnika  na 

odcinku od  ulicy  Skłodowskiej do Żeromskiego? Proponuje, aby ten chodnik  uwzględnić 

przy okazji wymiany chodnika w ul. Konarskiego.    

 



Prosił o udzielenie informacji na temat remontu murawy na stadionie, czy jest sprawdzone 

podłoże murawy pod zasiew, ponieważ są wątpliwości odnośnie równości podłoża. 

 

Radny Pan Kuźnar Stanisław zapytał: 

- Dlaczego nie stosuje się jednakowych kryteriów udzielania zamówień publicznych we 

wszystkich jednostkach i Urzędzie Miejskim w Kozienicach dotyczących posiadania 

zabezpieczenia środków w budżecie  przed ogłoszeniem przetargu? 

 

- Czy planowana jest budowa „ Gminna stacja paliw” w Kozienicach? 

- Jaką wysokość środków przyznano na jednego młodego sportowca w Klubach w ramach 

pożytku publicznego? 

 

Radny Pan Andrzej Wołos zapytał – jakie są kryteria przydziału środków z pożytku 

publicznego dla poszczególnych klubów sportowych? Jest zaniepokojony takim rozdziałem, 

ponieważ Kluby dostają mniej środków w stosunku do swoich potrzeb. Zdaniem Radnego 

należy wspierać Kluby sportowe. Prosił o odpowiedź na piśmie. 

 

Radny Pan  Pawlik Krzysztof nawiązał do utrudnień komunikacyjnych na ulicy Sportowej 

przy Stadionie. Zapytał  czy na parkingu obok Stadionu planowany jest  postój TAXI. 

 

Zapytał dlaczego przejście dla pieszych przez ulicę Warszawską przy Liceum nie jest 

dostosowane dla osób niepełnosprawnych? 

Radny zwrócił uwagę na brak chodnika od ulicy Parkowej w kierunku Urzędu Skarbowego, 

wzdłuż drogi dojazdowej na parking   - czy chodnik planowany jest do realizacji? 

Wykonanie w tym miejscu chodnika będzie gwarantowało bezpieczne przejście dla pieszych 

do Urzędu.  

 

Radny Pan Ptaszek Mariusz  zapytał na jakim etapie jest realizacja inwestycji związana  

z budową ulicy Spacerowej w Aleksandrówce? 

Stan techniczny jest fatalny. Zwrócił uwagę na potrzebę poprawy ulic nie tylko 

 w Aleksandrówce, ale w Nowinach i Kociołkach.   

W tej kwestii prosił o odpowiedź na piśmie. 

 

Radny Pan Henryk Jaworski zwrócił uwagę na pustostan budynku „PTYŚ” na Osiedlu 

Energetyki przy ulicy Kopernika, który swoim wyglądem szpeci. Zapytał – czy administracja 

ma wpływ, aby właściciel wyremontował budynek  i doprowadził go do właściwego stanu 

technicznego? 

 

Radny Pan Marek Buczkowski zapytał: 

– Dlaczego na stronie internetowej oficjalnej  Gminy Kozienice nie ma informacji  

o terminie i porządku obrad Sesji? Prosił o zaktualizowanie tej strony w tej kwestii.  

- Na jakim etapie jest opracowanie projektu budowy kanalizacji deszczowej w ulicy 

Lubelskiej?  

 

  Ad. 4. 

     W punkcie tym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaproponował 

powołanie Komisji Skrutacyjnej w liczbie 4 osób, celem przeprowadzenia i sporządzenia 

protokołu z głosowania w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Kozienice za rok 

2007. 



Propozycja powołania Komisji Skrutacyjnej w liczbie 4 osób została przyjęta w głosowaniu 

jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag – jednogłośnie.  

 

   W związku z tym przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji Skrutacyjnej: 

 

Radny Pan Kuźmiński Marek zgłosił Radnego  Pana  Andrzeja Kowalskiego 

Radny Pan Pawik Krzysztof   zgłosił Radną Panią Zofię Świechowską  

Radny Pan Markiewicz Mirosław  zgłosił Radną  Panią Renatę Wołos 

Radny Pan Pułkowski Edward zgłosił Radnego Pana Henryka Jaworskiego  

 

Kandydaci wyrazili zgodę do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 

 

Propozycja zgłoszonych kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej została przyjęta w 

głosowaniu jawnym, w obecności 2O Radnych bez uwag – jednogłośnie.  

 

    W czasie 10-cio minutowej przerwy Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się. 

Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została wybrana Radna Pani Renata Wołos. 

 

Ad. 5.  

   Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2007 przedstawił Burmistrz Gminy Kozienice 

Pan Tomasz Śmietanka. 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi integralną część niniejszego protokołu.  

Punkt 5 porządku obrad był szczegółowo omawiany i analizowany na posiedzeniach 

Komisji branżowych Rady oraz na posiedzeniu korekcyjnym u Burmistrza Gminy przy 

udziale Przewodniczących Rady, W-ce Przewodniczących, Przewodniczących Komisji oraz 

Dyrektorów Wydziału Urzędu Miejskiego. 

Radni otrzymali materiały z  realizacji  budżetu za rok 2007 na piśmie w ustawowym 

terminie.   

 

Obecnie  w Sesji uczestniczy 21 Radnych. 

 

Burmistrz – sprawozdanie przedstawił w sposób syntetyczny, skupił się na najbardziej 

istotnych informacjach, z których wynika co wydarzyło się w roku 2007.   

Omówił pokrótce 17 załączników wymienionych w sprawozdaniu. 

 

Wspomniał m.in.o:  

      -    Dochodach budżetowych,  

      -    Wydatkach budżetowych, 

- Gminnym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

- Wydatkach inwestycyjnych, 

- Pozyskiwaniu środków zewnętrznych, 

- Bazie podatkowej. 

-     Wskaźnikach zadłużenia.  

  

  Na zakończenie swojego wystąpienia, w tym punkcie porządku obrad podziękował Radnym 

oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego i jednostek podległych  za współpracę, 

mając na uwadze dobre wykonanie budżetu. 

Po czym poprosił Wysoką Radę o przyjęcie budżetu za rok 2007 i udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi za rok 2007.  

     



Następnie, zgodnie z porządkiem obrad – Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz 

Prawda  zapoznał Radnych z Uchwałą Nr RIO-R/ 124/08 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie  z dnia 15  kwietnia 2008 roku w sprawie opinii 

 o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Kozienice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 

rok 2007. 

Uchwała Nr RIO-R/124/08 w załączeniu do protokołu. 

 

      Następnie  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan  Włodzimierz Kowalski  

zaprezentował Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej z dnia 08 kwietnia 2008 roku  

w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Kozienice za rok 2007. 

Do przedstawionego wniosku uwag nie wniesiono. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej stanowi integralną część niniejszego protokołu.  

 

   W dalszej części obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zapoznał 

Radnych z kolejną treścią Uchwały Nr RIO-R/125/08 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 15 kwietnia 2008 roku w sprawie opinii 

o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kozienicach w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Kozienice za rok 2007.  

Uchwała RIO-R/125/08 w załączeniu do protokołu. 

 

Do przedstawionych Uchwał RIO oraz Wniosku Komisji Rewizyjnej Radni nie zgłosili 

żadnych uwag, bądź wniosków. 

 

W dyskusji nad powyższym tematem głos zabrali: 

 

Radna Pani Ziółek Grażyna nawiązała do stawek podatków, została zobligowana przez 

grupę wyborców, którzy przeciwstawiają się podnoszeniu podatków.   

Zapytała – czy te same podmioty co roku mogą składać wnioski w kwestii umorzeń 

podatków, ile wniosków jest  nie uwzględnionych? 

 

Radny Pan Kuźnar Stanisław pytał – czy nie należałoby się zastanowić nad kwestią 

umorzeń podatku, mając na uwadze duże kwoty. Czy w przypadku dużych kwot o 

umorzeniu podatku może decydować Rada, a nie jednoosobowo Burmistrz.  Zdaniem 

Radnego powinno się w tym temacie podjąć stosowną uchwałę, aby był wpływ Rady, 

podjęcie decyzji   winno się  odbywać komisyjnie.   

 

W odpowiedzi na powyższe( w kwestii umorzeń ) Burmistrz poinformował, iż są to 

kompetencje organu wykonawczego czyli Burmistrza. Czyni to zgodnie z prawem, Rada też 

określiła uchwałą zasady stosowania umorzeń. 

Pełne informacje na ten temat Radni otrzymali na piśmie.  

Nie wszystkie wnioski załatwione były pozytywnie, część wniosków pojawia się corocznie, 

część sporadycznie.  

   

 Zanim projekt uchwały absolutoryjnej - Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka 

przedstawił następujące projekty uchwał : 

 

               - w sprawie zatwierdzenia Bilansu i Rachunku zysków i strat za 2007 rok 

Biblioteki Publicznej Gminy Kozienice im. Franciszka Siarczyńskiego w Kozienicach. 

 Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych  bez uwag 

– jednogłośnie. 



Uchwała Nr XIX/237/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

              - w sprawie zatwierdzenia Bilansu i Rachunku zysków i strat za 2007 rok Muzeum 

Regionalnego w Kozienicach. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

 Uchwała Nr XIX/238/2008 w załączeniu do protokołu. 

        

Następnie  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  zaprezentował projekt 

uchwały  

- w sprawie rozpatrzenia i przyjęcia sprawozdania Burmistrza Gminy Kozienice 

 z wykonania budżetu za rok 2007 i udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy za rok 

2007.  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty,  

przy siedmiu głosach wstrzymujących się. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych.   

Uchwała Nr XIX/ 239/2008 w załączeniu do protokołu.  

 

  Mając na uwadze powyższe  Komisja Skrutacyjna sporządziła Protokoł   

z przeprowadzonego głosowania w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Kozienice 

za rok 2007. 

Protokoł Komisji Skrutacyjnej został odczytany przez Przewodniczącą Komisji Radną Panią 

Renatę Wołos.  

Do przedstawionego protokołu uwag nie wniesiono. 

W/w Protokoł stanowi integralną część niniejszego protokołu.   

    

  Burmistrz podziękował Radnym za udzielenie absolutorium za rok 2007. 

  

  Ad. 6.  

     Następnie  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił kolejne  projekty 

uchwał : 

        

               - w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008 r. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIX/240/2008  w załączeniu do protokołu.  

     

         -  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2008r. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała  Nr XIX/241/2008 w załączeniu do protokołu. 

 

               - zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składów osobowych Komisji stałych 

Rady Miejskiej w Kozienicach. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty  

przy jednym głosie wstrzymującym się. 

Uchwała Nr XIX/242/2008  w załączeniu do protokołu. 

 

         -  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 

nieruchomości położonych w Aleksandrówce przy ul. Prostej. 



Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIX/243/2008   w załączeniu do protokołu. 

 

         -  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie do zasobu mienia komunalnego 

nieruchomości położonych w Kozienicach i w Starej Wsi gm. Kozienice. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała  Nr XIX/244/2008   w załączeniu do protokołu. 

 

         -  w sprawie przystąpienia Gminy Kozienice do realizacji projektów w ramach  

Poddziałania 7.1.1 Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21 Radnych został przyjęty 

bez uwag – jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIX/245/2008  w załączeniu do protokołu. 

 

  W tym momencie Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10-ci minutową przerwę  

 

   Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady. 

  

Ad. 7. 

  W  punkcie tym  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na 

interpelacje i zapytania radnych. 

 

Dotyczy przebudowy ul. Szczęśliwej na Osiedlu Borki I - podpisano umowę z projektantem 

na opracowanie dokumentacji technicznej przebudowy ulicy. Termin opracowania 

dokumentacji określony został do dnia 30.06.2008r. 

 

Dotyczy ul. Zwoleńskiej ( zajazdy do posesji) - inwestycja dotyczy drogi krajowej 

 i realizowana jest przez Generalną Dyrekcję Dróg Krajowych i Autostrad w Warszawie. 

Zarządca drogi w przypadku przebudowy drogi zobowiązany jest zapewnić / odtworzyć/  po 

zrealizowaniu inwestycji zjazdy do posesji prywatnych. Urząd Miejski nie posiada 

informacji co do konstrukcji nawierzchni zjazdów. 

 

Dotyczy wymiany chodnika w ul. Konarskiego na odcinku od ul. Skłodowskiej do ulicy 

Żeromskiego - w  ramach przyjętego budżetu zaplanowano wykonanie wymiany chodnika  

w ul. Konarskiego na odcinku koło  Skweru przy zbiegu ulic Głowaczowskiej i Konarskiego, 

natomiast nie planowano wymiany chodnika na odcinku Skłodowska – Żeromskiego. 

Urząd Miejski wystąpił do Kozienickiej Gospodarki Komunalnej w Kozienicach 

 o dokonanie wyceny przebudowy w/w chodnika. Koszt robót został określony na około  

35 tys. złotych. Realizacja zadania możliwa będzie po zabezpieczeniu dodatkowych środków 

 w budżecie gminy na 2008r. Burmistrz dodał, że w tej sprawie dobrze by było żeby była 

opinia komisji branżowej. Jeśli będzie inicjatywa ze strony komisji wprowadzimy pod 

obrady Sesji.  

 

W kwestii remontu murawy na Stadionie wypowiedział się Dyrektor KCKRiS Pan Marek 

Łuczyński. 

Poinformował m.in. że prace były wstrzymane ze względu na opady deszczu. Zapewnił, że 

remont jest wykonywany prawidłowo przez wyspecjalizowaną firmę do dnia 26.04.2008r. 

najpierw nastąpi wyrównanie płyty boiska, a później zasiew trawy.  



 

Dotyczy  kryteriów udzielania zamówień publicznych we wszystkich jednostkach i Urzędzie 

Miejskim przed ogłoszeniem przetargu -  Urząd Miejski w Kozienicach jak 

 i jednostki podległe w celu udzielenia zamówienia publicznego finansowanego ze środków 

publicznych stosują przepisy ustawy Prawo Zamówień Publicznych. 

Zamawiający przed ogłoszeniem przetargu dokonuje wyceny wartości przedmiotu 

zamówienia, o którym mowa w art. 32 – 35 ustawy PZP. Zgodnie z zapisami ustawy 

 w zależności od wartości zamówienia wybierany jest tryb oraz procedura postępowania 

udzielenia zamówienia określona w przepisach PZP. 

Natomiast zgodnie z art. 86 pkt.3 ustawy PZP Zamawiający bezpośrednio przed otwarciem 

ofert podaje kwotę, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. 

Zgodnie z wykładnią zespołu arbitrów oraz wyrokami sądów kwota ta nie jest tożsama 

 z kwotą zabezpieczoną w budżecie Gminy przed ogłoszeniem przetargu. 

 

Dotyczy budowy stacji paliw w Kozienicach – Zdaniem Burmistrza budowa stacji paliw  

 w Kozienicach jest nieuzasadniona ekonomicznie, w związku z konkurencją na rynku 

publicznym. 

 

Dotyczy wysokości przyznawanych środków na jednego sportowca w Klubach oraz 

kryteriów przydziałów środków z pożytku publicznego dla poszczególnych Klubów 

Sportowych - Przy ocenie ofert Komisja Konkursowa brała pod uwagę następujące kryteria: 

1/ wartość merytoryczną i walory promocyjne projektu ( celowość ofert, zakres rzeczowy, 

zasięg, zgodność z niniejszym ogłoszeniem), 

2/ koszt realizacji projektu, w tym rodzaj i celowość planowanych kosztów, 

3/ wysokość wkładów własnych środków finansowych – minimum 20%, 

4/ osiągnięcia i doświadczenia oferenta w realizacji przedsięwzięć o podobnym charakterze 

 i zasięgu oraz doświadczenie z dotychczasowej współpracy z Gminą Kozienice, 

5/ możliwość realizacji zadania przez oferenta, w tym posiadanie zasobów kadrowych  

i rzeczowych. 

Kryteria te były jawne i znane wszystkim klubom, ponieważ zostały opublikowane  

w mediach zarówno w ogłoszeniu o naborze do otwartego konkursu ofert jak również 

 w publikowanym Zarządzeniu Burmistrza Nr 174/2008 z dnia 14 stycznia 2008 r. 

zawierającym skład i regulamin pracy Komisji Konkursowej. Ponadto kryteria te nie uległy 

zmianie w stosunku do roku ubiegłego. 

 

Liczba młodzieży uprawiającej sport w danym Klubie nie jest czynnikiem decydującym o 

przyznaniu środków finansowych. Przyjęcie takiego kryterium byłoby krzywdzące dla 

klubów, które zajmują się sportami indywidualnymi a reprezentują nasze miasto, gminę na 

arenie międzynarodowej, gdzie osiągają bardzo wysokie miejsca. Ich koszty będą, więc 

znacznie wyższe ( np. strzelectwo).Ponadto zrzeszonej młodzieży w klubach, jest liczbą 

ruchomą. Dlatego też w swoich ofertach konkursowych kluby często nie precyzują 

dokładnej liczby podając np. od 40 do 60. Komisji trudno też było ustalić czy dany członek 

klubu widnieje tylko na papierze czy rzeczywiście aktywnie trenuje. Dlatego też Komisja nie 

dokonała takich wyliczeń. Nie mniej Komisja poczyniła już kroki, aby w obecnej edycji 

dokonać weryfikacji danych liczbowych przedstawionych przez Kluby. 

 

Różnica w dofinansowaniu klubów uprawiających tę samą dyscyplinę i np. występujących 

w tej samej klasie, lidze wynika z : 

 wartości merytorycznej oferty 

 osiągnięć sportowych za rok 2007 



 zasobów kadrowych, bazy sportowej 

 jakości przedłożonej dokumentacji 

 

 

Preferowane były Kluby: 

 mające osiągnięcia sportowe promujące miasto  -  gminę, 

 mające realny cel i wizję swojej dalszej działalności, 

 posiadającej dobrze wykwalifikowaną kadrę trenerską, 

 prawidłowo i w terminie rozliczając się z niezbędnej dokumentacji jak również 

powierzonych środków finansowych. 

Ilość środków przypadających na jednego sportowca nie jest kryterium, jeżeli zdaniem 

komisji branżowej będzie propozycja zmiany przydziału – kwestia będzie rozważana. 

Odpowiedź dokładna będzie przekazana na piśmie.  

 

Dotyczy postoju TAXI na ul. Sportowej przy Stadionie – Burmistrz poinformował, że w tej 

kwestii nie wpływały żadne wnioski. Zdaniem Burmistrza trzeba byłoby się głębiej 

zastanowić nad tym tematem. Na dzień dzisiejszy nie ma zdania na ten temat.  

 

Dotyczy niedostosowania przejścia dla pieszych przez ul. Warszawską przy Liceum dla osób 

niepełnosprawnych  - Gmina Kozienice  w miesiącu kwietniu spisała notatkę z zarządcą 

drogi tj. GDDKiA w Warszawie dotyczącą zlikwidowania barier architektonicznych dla osób 

niepełnosprawnych wciągu drogi krajowej Nr 79 na odcinku od skrzyżowania z ulicą 

Radomską do skrzyżowania z ulicą Sikorskiego w ramach bieżącego utrzymania dróg 

realizowanego przez GDDKiA. Przejście dla pieszych koło Liceum zostało uwzględnione 

w/w notatce. Ustalony wstępny termin zlikwidowania barier architektonicznych określony 

został do dnia 30.06.2008r. Termin ten uzależniony jest ściśle od terminu rozstrzygnięcia 

przetargu na bieżące utrzymanie dróg. 

 

Dotyczy braku chodnika od ulicy Parkowej w kierunku Urzędu Skarbowego -  

Rozpoczęcie prac związanych z budową chodnika możliwa będzie po zabezpieczeniu 

odpowiednich środków finansowych w budżecie. 

W budżecie Gminy Kozienice na 2008r. nie zostały zaplanowane środki na realizację 

przedmiotowej inwestycji. 

Inwestycja jest uzasadniona, będziemy o tym rozmawiać przy zmianach w budżecie. 

 

Dotyczy budowy ul. Spacerowej w Aleksandrówce - Realizacja inwestycji jest na etapie 

przygotowywania kompletnej dokumentacji przetargowej w celu ogłoszenia  przetargu na 

budowę drogi. 

Planowany termin ogłoszenia przetargu – maj. Planowany termin podpisania umowy – 

czerwiec. Planowany termin realizacji koniec III kwartału 2008r. 

 

Dotyczy pustostanu budynku „PTYŚ” na Osiedlu Energetyki przy ul. Kopernika, który 

szpeci swoim wyglądem  - Uchwałą Nr XXXVIII/609/2005 Rady Miejskiej w Kozienicach 

 z dnia 25.08.2005r. została wyrażona zgoda na wydzierżawienie 80 m
2
 gruntu na 10 lat, 

 a uchwałą Nr LIV/804/2006 Rady Miejskiej w Kozienicach z dnia 28.09.2006r. została 

wyrażona zgoda  na wydzierżawienie dodatkowych 60m
2 
gruntu na 10 lat ( czyli łącznie  

140 m
2
 ) dla dotychczasowego właściciela pawilonu w celu rozbudowy i odbudowy 

pawilonu. 

Na budowę nowego pawilonu w tym miejscu decyzją Burmistrza Gminy Kozienice nr 12/06 

z dnia 17.01.2006r.  zostały ustalone warunki zabudowy. Natomiast decyzją nr 408/2006 



 z dnia 29.09.2006r. Starosta Kozienicki udzielił pozwolenia na budowę nowego obiektu. 

Zgodnie z art. 61 ustawy z dnia 7 lipca 1994r. – prawo budowlane – właściciel lub zarządca 

obiektu budowlanego jest obowiązany utrzymać i użytkować obiekt zgodnie z zasadami,  

o których mowa w art. 5 ust. 2 tj. : w sposób zgodny z jego przeznaczeniem i wymaganiami 

ochrony środowiska oraz utrzymywać w należytym stanie technicznym i estetycznym, nie 

dopuszczając do nadmiernego pogorszenia jego właściwości użytkowych i sprawności 

technicznej. Zgodnie z art. 66 ust.1 pkt.3 – w przypadku stwierdzenia, że obiekt budowlany 

powoduje swym wyglądem szpecenie otoczenia  - właściwy organ nakazuje, w drodze decyzji 

usunięcie stwierdzonych nieprawidłowości, określając termin wykonania obowiązku. 

Jednak w myśl art.83 ust.1 prawa budowlanego organem właściwym do wykonania takiej 

decyzji jest Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego. 

W związku z wystąpieniem Komitetu Osiedlowego Nr 1 o demontaż pawilonu sprawa była 

przekazana postanowieniem nr 16/07  z dnia 10.10.2007r. do Powiatowego Inspektora 

Nadzoru Budowlanego w Kozienicach w celu podjęcia działań. 

W piśmie  z dnia 15.10.2007r. PINB stwierdził, że obiekt nie stwarza zagrożenia 

pożarowego, jest zabezpieczony przed dostępem osób postronnych, brak jest ugięć 

konstrukcji i że obiekt wymaga jedynie renowacji elewacji ( malowania ) w celu 

podniesienia jego estetyki.  

 

Dotyczy braku informacji o terminie i porządku sesji na  oficjalnej stronie  internetowej 

Gminy Kozienice -  

Informacje o terminie i porządku Sesji publikowane są w BIP Gminy Kozienice, 

przekazywane są także do telewizji kablowej i publikowane w informacjach telewizji 

kablowej: sesje zwyczajne na siedem dni przed sesją, sesje uchwalania budżetu i 

absolutoryjna na 14 dni przed sesją – z porządkiem obrad. Ogłoszenia o terminie sesji  

 z porządkiem obrad w wyżej wymienionych terminach podawane są do publicznej 

wiadomości także na tablicach ogłoszeniowych zamykanych Urzędu, na tablicy 

ogłoszeniowej w Biurze Rady i w Urzędzie Miejskim. Informacja o terminach sesji 

 i proponowanym porządku obrad podawany jest także Przewodniczącym Jednostek 

Pomocniczych Gminy Kozienice na comiesięcznych zebraniach. 

Jeżeli jest taka wola Rady będziemy umieszczać także na stronie internetowej oficjalnej 

Gminy Kozienice. 

Statut Gminy Kozienice w § 126 mówi, że przepisy porządkowe, a takim przepisem 

bezsprzecznie jest zawiadomienie o terminie sesji, ogłasza się poprzez wywieszenie na 

tablicy ogłoszeń. 

 

Dotyczy projektu budowy kanalizacji deszczowej w ul. Lubelskiej -  

Opracowanie projektu technicznego związanego z budową kanalizacji deszczowej w ul. 

Lubelskiej jest na etapie końcowych uzgodnień. 

Do dnia dzisiejszego uzyskano: 

- decyzję lokalizacyjną planowanej inwestycji  

- decyzję o środowiskowych uwarunkowaniach inwestycji 

- decyzję lokalizacyjną zarządu dróg powiatowych 

W chwili obecnej trwają procedury związane z uzgodnieniem dokumentacji: 

- w zespole uzgodnień dokumentacji przy Starostwie Powiatowym 

- w GDDKiA 

Planowany termin oddania kompletnej dokumentacji technicznej do dnia 30.05.2008r. 

 

Ad. 8. 

  W punkcie wolne wnioski i informacje  tym głos zabrali: 



 

Radny Pan Andrzej Gogacz, który odniósł się do odpowiedzi Burmistrza Gminy  na temat 

podziału środków na Kluby sportowe. Zwrócił uwagę, że jeżeli Klub sportowy prowadzi 

podobne dyscypliny sportowe, to ilość dzieci uczęszczających do tego Klubu winna być 

brana pod uwagę. Jeżeli mamy podobne dyscypliny sportowe to powinno się automatycznie 

Kluby traktować podobnie. Stwierdził, że nie daje nam chluby, w kwestii takiej, że nie wiemy 

ile młodzieży uczęszcza do danego Klubu. Radny Myśli, że jest prowadzona jakaś statystyka, 

sporządzane sprawozdania, a przy rozliczeniu te kwestie powinny być unormowane.        

Zdaniem Radnego należy dopracować jednolite schematy podziału środków na Kluby, aby 

uniknąć w przyszłym roku podobnych niejasności, niedomówień. 

 

 Radny Pan Mirosław Markiewicz przysłuchując się wypowiedzi na powyższy temat  złożył 

oświadczenie jako członek Komisji Sportu, który stwierdził w sprawach tej dyskusji 

dewaulujemy dorobek pracy Komisji Sportu. Prosił aby Przewodniczący Rady udzielił głosu 

Dyrektorowi Wydziału Edukacji, bo to co było  powiedziane jest nieprawdą. 

Dokumentacja wszystkich Klubów była bardzo dokładnie przejrzana, nie ma takiej sytuacji, 

że Komisja o czymś nie wie. Nigdy nie było tak dokładnych analiz  przeprowadzonych jak 

 w tym roku. Radny jako członek Komisji nie miał decydującego wpływu przydziału środków 

na Klub, ale były przydzielane z jednakowych kryteriów. Decyzje w tej sprawie ostatecznie 

podejmuje Burmistrz Gminy, Komisja tylko opiniuje.      

 

Radny Pan Andrzej Wołos zdecydowanie nie zgodził się z wypowiedzią Przewodniczącego 

Komisji Radnego Pana Mirosława Markiewicza, który twierdzi , że wszystko jest znane 

 i jasne. 

Przypomniał, że we wcześniejszym okresie na  Komisji Budżetu próbowano wypracować 

mechanizmy przyznawania tych środków – nie udało się,  ponieważ nie było jasnych  

i klarownych propozycji przedstawionych przez KCKRiS, który odpowiadał w tym czasie za 

przydział środków. Obecnie sprawy te zostały przeniesione do Urzędu. 

 Zdaniem Radnego wydawałoby się, że ta Komisja będzie na tyle obiektywna, że właściwie 

przyjrzy się tematowi i właściwie te środki rozdzieli, a tak się nie stało, takie są odczucia 

tych Klubów.  

 Sygnalizował -  na brak jasnych, precyzyjnych kryteriów przydziału środków na Kluby, jest 

problem, bo coraz więcej  tych  organizacji  zgłasza zastrzeżenia. Zdaniem Radnego coś tu 

nie zagrało w tym roku przy podziale środków. 

Powyższy problem stoi przed Radą, proponuje wypracować pewne mechanizmy standardu 

podziału środków, po to żeby nie było dowolności i uznaniowości. 

 

  Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka  zwrócił uwagę , że w powyższej kwestii były 

jakieś procedury, kryteria. 

Komisja Społeczna przewertowała masę dokumentów, dobrze by było uszanować to co się 

stało, ilość pieniędzy jest ograniczona, nigdy wszyscy nie będą zadowoleni.  

 

  Radny Pan Edward Pułkowski przekazał pewne informacje, że mieszkańcy, kibice piłki 

nożnej dążą aby wróciła III liga w Kozienicach. Drużyna Janików –Kozienice ma duże 

szanse do awansu, ale bez środków na ten cel nie da się tego osiągnąć. 

Mamy w Gminie inne drużyny, z których można wybrać tych najlepszych zawodników, to są 

decyzje trenerów, działaczy, którzy winni do tego doprowadzić.   

 



Dyrektor Wydziału Edukacji Pan Robert Boryczka nawiązał ponownie do ustawy o pożytku 

publicznym, która mówi o konkursie. Dodał, że nie ma mowy o dzieleniu jednakowych 

pieniędzy z racji liczebności dzieci, może być tylko jednym z kryteriów a nie decydującym 

- w jaki sposób pieniądze winny być dzielone?  Żaden klub nie jest zadowolony, bo nie 

dostał w 100% pieniędzy. Żeby zadowolić wszystkich to jest to kwota ok. 800 tys zł., 

natomiast dysponujemy kwotą – 375 tys zł. 

      Jeśli Rada w przyszłym budżecie uwzględni takie pieniądze – to wszyscy będziemy 

zadowoleni. 

Kluby, które uprawiają te same dyscypliny, to są kryteria, które wynikają z ustawy o pożytku 

publicznym ( chodzi o jakość rozliczenia, uzyskiwanie osiągnięć). 

Zauważył, że wiele klubów ma problemy rozliczeniem,  z dokumentami, nie ma 

terminowości. 

Zwrócił uwagę, że w roku bieżącym wprowadzono obowiązkowe harmonogramy zajęć, po 

to, żeby Kluby mogły się rozliczyć. 

Ile znajduje się młodzieży w Klubie, tak naprawdę nie wiadomo, jest to tylko zapisane na 

papierze i czy naprawdę uprawiają tą dyscyplinę,  tak naprawdę nie wiemy.  

Za zgodą Burmistrza będą dokonywane stosowne weryfikacje w tym roku, gdzie w tym 

temacie wiedza będzie się pogłębiała. 

  Dyrektor przypomniał, że kryteria są i wynikają z ustawy. Wspomniał, że jest zmiana 

ustawy o społecznym kwalifikowaniu. Pod koniec roku budżetowego Dyrektor zapozna 

wszystkich Radnych z ustawą. 

 

 Radny Pan Marek Buczkowski zwrócił uwagę  – rozważamy kwestię związaną ze środkami 

finansowymi, które są przekazywane dla sportu młodzieżowego, nie dla seniorów tylko dla 

młodzieży. 

  

         Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji 

 i Bezpieczeństwa Publicznego Pan Stanisław Kuźnar  zabrał  głos w sprawie budowy stacji 

telefonii komórkowej w Kozienicach przy ul. Radomskiej 57. 

W kilku zdaniach przedstawił dotychczasowe działania dotyczące tej inwestycji. 

W dniu 27.03.2007r. do Burmistrza Gminy Kozienice PTK CENTERTEL Warszawa złożył 

wniosek o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach na budowę stacji bazowej 

telefonii komórkowej Kozienice Południe w Kozienicach przy ul. Radomskiej 57 ( teren 

ZOAPiSU) 

Przed wydaniem decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach, Urząd Miejski sporządził 

raport o oddziaływaniu tej inwestycji na środowisko i zwrócił się do Wojewody 

Mazowieckiego w celu uwzględnienia w/w uwarunkowań przedstawiając jednocześnie 

sporządzony  raport i niezbędne dokumenty. 

Jednocześnie powiadomił mieszkańców sąsiadujących budynków jednorodzinnych oraz 

Spółdzielnię  Mieszkaniową w Kozienicach.  

Zarząd i Rada Nadzorcza SM Kozienice złożyła do Burmistrza Gminy Kozienice protest 

przeciwko realizacji tej inwestycji uważając, że stanowić będzie zagrożenie dla mieszkańców 

pobliskich budowli. 

Na protest ten SM Kozienice nie otrzymała odpowiedzi.   

W dniu 03.03.2008r. mieszkańcy pobliskich domków jednorodzinnych i Spółdzielnia 

Mieszkaniowa otrzymali wiadomość o wydaniu zgody o środowiskowych uwarunkowaniach 

na realizację przedsięwzięcia polegającego na budowie stacji bazowej telefonii komórkowej 

Kozienice Południe ( decyzja nr 5/2008 ) podpisaną z up. Burmistrza przez Zastępcę 

Burmistrza ds. Technicznych. 



Jednocześnie przed upływem ustawowego terminu uprawomocniającego decyzję nr 5/2008  

mieszkańcy najbliższego budynku przy tej inwestycji otrzymali zawiadomienie  

o wszczęciu postępowania administracyjnego przez Wydział Budownictwa i Architektury 

Starostwa Powiatowego w Kozienicach w dniu 14.03.2008 w sprawie wydania decyzji 

pozwolenia na budowę stacji telefonii komórkowej. Inwestycja obejmuje budowę  wieży  

o konstrukcji stalowej, kratowej o wysokości 40 m oraz kontenera technicznego, 

usytuowanej  w odległości 3,17 m od granicy działki zamieszkiwanej przez mieszkańców 

Gminy Kozienice. 

Do Burmistrza Gminy Kozienice i Komisji Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, 

Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego wpływały protesty mieszkańców pobliskich 

domków jednorodzinnych oraz mieszkańców bloków Armii Ludowej,1, 3, 7, 7a, 8, 9 

 Radomskiej 56, Mickiewicza 1, Wójcików 2 oraz Publicznej Szkoły Podstawowej Nr 1.      

W dniu 01.04.2008 Komisja Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji  

i Bezpieczeństwa Publicznego odbyła w tej sprawie posiedzenie.  

Na spotkaniu tym Komisja zapoznała się z szczegółami dotyczącymi wydanych decyzji. Pan 

Igor Czerwiński – Z-ca Burmistrza ds. Technicznych stwierdził, że nie rozpatrywano innej 

lokalizacji tej inwestycji, decyzje zostały wydane zgodnie z obowiązującym prawem. 

Komisja złożyła do Burmistrza przegłosowany wniosek o następującej treści: 

Komisja Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa 

Publicznego wnioskuje do Burmistrza Gminy z prośbą o wstrzymanie wydania pozwolenia 

na budowę stacji bazowej telefonii komórkowej Kozienice Południe z lokalizacją  na działce 

Nr 3621/2 położonej przy ul. Radomskiej ze względu na protesty mieszkańców.  

Do chwili obecnej Komisja nie otrzymała odpowiedzi w tej sprawie. 

Występując w imieniu swoich wyborców Radny uważa,  że Burmistrz Gminy Kozienice przy 

wydawaniu decyzji w tej sprawie winien brać pod uwagę nie tylko obowiązujące przepisy  

i prawo ale także bezpieczeństwo mieszkańców tej Gminy, co nam zapewnił przed wyborami. 

Radny dodał, iż Inwestycja zlokalizowana w centrum miasta, w gęsto zaludnionym terenie 

 i w pobliżu Szkoły Podstawowej nie powinna być realizowana. 

Radny  proponuje  rozpatrzyć inne miejsca lokalizacji tej inwestycji zapewniające 

bezpieczeństwo mieszkańcom. 

Mając na uwadze powyższe Radny,  zwrócił się do  Burmistrza Gminy  o ponowne 

rozpatrzenie wydanej decyzji i podjęcie kroków pozwalających na bezpieczne 

zamieszkiwanie mieszkańców bez zbędnych stresów i wszelkiego rodzaju zagrożeń dla 

zdrowia. 

  Na sali obrad znajdują się przedstawiciele mieszkańców okolicznych domów, którzy 

sprzeciwiają się budowie stacji telefonii komórkowej. 

Radny Pan Stanisław Kuźnar  dodatkowo przekazał informację, że  przedstawiciele 

mieszkańców okolicznych budynków chcieli zabrać głos w powyższej sprawie, a Pan  

Przewodniczący Rady takiego głosu nie udzielił. Kończąc swoją wypowiedź prosił 

Przewodniczącego Rady, aby zmienił swoje zdanie i udzielił głosu.    

 

 Do wypowiedzi przedmówcy ustosunkował się pokrótce Z-ca Burmistrza ds. technicznych 

Pan Igor Czerwiński. Zwrócił uwagę, że Radny Pan Stanisław Kużnar  użył  szereg 

niewłaściwych sformułowań – to zostanie wyjaśnione. 

Urząd nie sporządzał raportu oddziaływania przedsięwzięcia na środowisko. Ze  strony Z-cy 

Burmistrza była propozycja, aby Komisja branżowa poświęciła swój czas, w celu zapoznania 

się z raportem.   

Wyraźnie stwierdził, że z raportu tego wynika wniosek, że ta inwestycja nie zagraża zdrowiu 

i życiu mieszkańcom.   



Dodał, że w toku postępowania o wydanie decyzji lokalizacyjnej nastąpiły zmiany w polskim 

prawie i w oparciu o decyzję Wojewody Mazowieckiego zostało umorzone postępowanie, 

które toczyło się na skutek tych zmian.  

Na dzień dzisiejszy tego typu inwestycja nie wymaga opracowań jak np. konieczność 

opracowania raportu na oddziaływanie na środowisko, chociaż przypomniał, że na tą 

inwestycję jest taki raport opracowany.  

Z-ca Burmistrza zachęcał Radnych do zapoznania się z raportem. Raport ten sporządzony 

był przez odpowiednich ludzi, którzy mają kwalifikacje do oceniania takiej inwestycji. 

Ponadto zauważył, że Burmistrz nie wydawał decyzji o zgodę na tą inwestycję, Burmistrz 

umorzył postępowanie – to jest jasno napisane.  

Z-ca Burmistrza ustosunkował się również do zarzutu Radnego, że nie została udzielona 

odpowiedź na wniosek Komisji. 

     W  decyzji o umorzeniu postępowania, w rozdzielniku była informacja, kto otrzymuje 

pismo. Na skutek tego postępowania zostały zachowane wszystkie rygory postępowania 

administracyjnego i odpowiedzi zostały udzielone zainteresowanym stronom, komisja 

również taką odpowiedź otrzymała. Przypomniał również, że w toku postępowania większe 

obawy poza Spółdzielnią Mieszkaniową nie wpływały.  

Kończąc swoją wypowiedź Z-ca Burmistrza Pan Igor Czerwiński zapewnił, że wobec 

istniejących uwarunkowań, które są rygorystyczne w prawie polskim – ta inwestycja nie 

będzie szkodzić w sensie zdrowotnym, ponieważ mieszkańcy nie znajdują się w zasięgu 

oddziaływania tych anten. Te anteny zamieszczone będą  powyżej budynków .   

 

W uzupełnieniu zabrał głos Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka, który zwrócił uwagę, 

że odpowiedzią na petycje jest informacja administracyjna na temat toczącego się 

postępowania. Gmina Kozienice w tej inwestycji nie ma żadnego interesu prawnego, 

materialnego czy innego, kiedyś mogą mieć interes mieszkańcy, kiedy poprawi się jakość 

połączeń. Zainteresowany podmiot złożył zgodnie z prawem wniosek – procedura 

administracyjna ciągnie się, prawo jest jednakowe dla wszystkich, są możliwości 

odwoławcze. Powyższą sprawę przejęło Starostwo Powiatowe w Kozienicach, wykorzystamy 

wszelkie możliwości prawne, aby sprawa zakończyła się zgodnie z interesem mieszkańców. 

 

   Po czym głos zabrał Przewodniczący Rady, udzielając odpowiedzi – dlaczego nie udzielił 

głosu przedstawicielom mieszkańców okolicznych budynków? 

W/w kwestią zajmowała się komisja branżowa, wszyscy w jakiś sposób zostaliśmy 

powiadomieni o tym problemie. Odpowiedź na wniosek komisji jest – ma w swoim 

posiadaniu, komisja takie pismo dostała. 

Przewodniczący Rady poinformował, że z pozostałych informacji wynika, że decyzja 

Starostwa nie jest decyzją prawomocną, od niej służy stroną odwołanie do Wojewody bądź 

Kolegium Samorządowe. Ta decyzja jest w toku administracyjnym i rozmawianie w tej 

chwili na Sesji jest nie na miejscu. 

Również nawiązał do rozmowy telefonicznej, którą odbył dzień wcześniej z Paniami, które 

chciały zabrać głos na Sesji, informując ich kilkakrotnie, że właściwym adresem o wszelkie 

zabiegi, które by mogły wpłynąć na podjęcie decyzji jest  Starostwo Powiatowe. 

Dodał, że my z strony Gminy jesteśmy jakby poza zasięgiem wpływu decyzyjnego – dlatego 

też nie wyraził zgody na rozmowę na ten temat na Sesji. Jeżeli nastąpią jakieś nowe 

okoliczności do tematu wrócimy w normalnym trybie przy Sesji majowej.  

 

W dalszej części obrad zabrał głos Radny Pan Andrzej Gogacz ( Prezes Spółdzielni 

Mieszkaniowej )informując, że władze Spółdzielni są na etapie wstrzymania budowy w tej 



sprawie, wydały swoje stanowisko wyrażając swój sprzeciw mają na względzie 

bezpieczeństwo ludzi i oddziaływanie masztu na środowisko – odwołają  się od decyzji. 

Jako Rada możemy powiedzieć, że w tym mieście nie chcemy takich anten. 

Przypomniał, że Wojewódzki Inspektor Sanitarny określił w zaleceniu przeprowadzenie 

pewnych badań, które stwierdzą czy ta antena będzie szkodliwa i jakie będzie oddziaływanie 

na środowisko. 

Na dzień dzisiejszy nie ma jednolitego stanowiska, nikt nie jest w stanie odpowiedzieć czy 

ten maszt będzie szkodliwy, czy nie i na ile będzie szkodliwy.   

Dodał, iż maszty budzą kontrowersje wśród mieszkańców, powinny powstawać gdzieś na 

obrzeżach miasta a nie w centrum, gęsto zaludnionych obszarach. 

Zdaniem Radnego obawy mieszkańców są słuszne. 

 

Radny Pan Kuźnar Stanisław odpowiedział na zarzuty, jakie postawił mu Z – ca Burmistrza 

Pan Igor Czerwiński: pierwszy zarzut dotyczył, że raport został zrobiony przez Urząd 

Miejski. Z informacji, jakie posiada wynika, że Wydział Ochrony Środowiska zlecił 

wykonanie takiego raportu, raport powstał i jest w posiadaniu Urzędu, przy zmianach  

w prawie polskim raport nie był już potrzebny. 

Wyraził niezadowolenie z odpowiedzi Burmistrza dla Spółdzielni Mieszkaniowej, ponieważ 

odpowiedzią było wydanie decyzji o uwarunkowaniach środowiskowych. Zastanawiał się 

jak na protest można odpowiedzieć decyzją – Radny nie uważa to za odpowiedź. 

Następna sprawa dotyczyła, że komisja otrzymała odpowiedź na wniosek komisji. 

Zdaniem Radnego odpowiedź otrzymali protestujący mieszkańcy z powiadomieniem 

komisji, bezpośrednio do komisji żadnej odpowiedzi nie było. 

 

Radny Pan Andrzej Gogacz skierował do Burmistrza apel i prośbę o szczegółowe 

wyjaśnienie wszystkim zainteresowanym „ czy maszt będzie szkodliwy czy nie, jak będą 

biegły fale, jaki będzie zasięg tych fal w oparciu o opracowany raport i zaciągnięcie opinii 

znawców w tej materii?”.  

 

Reasumując Burmistrz stwierdził, że zrobimy wszystko aby rozwiać obawy mieszkańców, 

żeby to wszystko poszło w miarę zgodnie z interesem mieszkańców, ale w ramach 

obowiązującego prawa.    

    

 

  Następnie Burmistrz Gminy poinformował co wydarzyło się, jakie podjęto czynności -  po 

zmianach KGK  w jednoosobową spółkę z o.o. ze 100% udziałem Gminy Kozienice. 

 

1/ Została przeprowadzona procedura wyłonienia rzeczoznawcy majątkowego w celu 

określenia wartości nieruchomości gruntowych. Termin wykonania czynności został 

określony w zawartej umowie na dzień 12.05.2008r. 

2/ Trwają prace polegające na porównaniu stanu prawnego, ewidencji gruntów, ksiąg 

wieczystych a dokumentacją mienia komunalnego. 

3/ Dokumentacja własności nieruchomości gruntowych uzupełniana jest mapami 

własnościowymi. 

4/ Zarządzeniem Nr 3/2008 z dnia 08.04.2008 Dyrektora KGK powołano Komisję ds. 

przekształcenia. 

5/ Zarządzeniem Nr 4/2008 z dnia 09.04.2008r. Dyrektora KGK  zarządzono dokonanie 

spisów z natury wszystkich składników majątkowych KGK. 

6/ Rozpoczęto prace nad konstruowaniem umowy spółki. 



7/ KGK pismem z dnia 11.04.2008 wykazała środki trwałe zbędne dla działalności przyszłej 

spółki.   

8/ Zgodnie z „Umową Społeczną” zostali wyłonieni  spośród pracowników KGK kandydaci 

na członków Rady Nadzorczej.  

 

 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda 

dokonał zamknięcia o godz. 14.45  XIX  SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ w KOZIENICACH. 

 

 

 

 

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  

     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 

Elżbieta Kołodziejczyk 

        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 

 

 

 

 

 

 


